
10 dages forespørgsel til Borgmesterens Afdeling vedr. TV2s omtale af frås og misbrug i KL 
 
Kære Jacob 
 
 
Jeg har med stor forargelse fulgt afsløringerne i TV2 programmet ’en rigtig møgsag’ om frås og misbrug af 
midlerne i Kommunernes Landsforening. 
 
I forlængelse af programmet ’En rigtig møgsag’ sendt 14. november bedes borgmesteren og 
næstformanden for KL svare på følgende spørgsmål: 
  
- Hvad mener borgmesteren og næstformanden for KL, at Aarhus Kommune får ud af medlemskabet af 

Kommunernes Landsforening set i forhold til bidraget på ca. 10 mio. kr.? 

- Borgmesteren og næstformanden for KL må gerne uddybe, om han mener, at medlemskabet er 

pengene værd?  

- Vil borgmesteren og næstformanden for KL arbejde for at eliminere frås og misbrug i Kommunernes 

Landsforening? I givet fald hvordan? 

- Mener borgmesteren og næstformand for KL, at vi fortsat kan have tillid til KL, efter at TV2 programmet 

har vist en åbenlys ligegyldighed over for skatteborgernes penge? 

 
Med venlig hilsen 
Jette  
 
 


